



PROTOKOLL ROMOLSLIA SPORTSKLUBB

Møtet gjaldt	Styremøte
Dato	04.06.26
Tidsrom	20:00
Sted	Romolslia SK Klubbhus
Til stede	Jon Westbye, Magne Rønning, Vibeke Ansnes, Randi Storleer, Vegard Ruø, Jeanette Myrland og Nina Varskog
Forfall	
Referent	Vibeke Ansnes
Kopi til	

1. Gjennomgang av forrige styremøte

Jon gjennomgår saker fra forrige styremøte, som var i slutten av april. Samordnet rapportering er gjennomført, klubbdugnad er gjennomført. Kontrollutvalgets henstilling er ikke gjennomført enda, men skal utføres.

2. Gjennomgang av årshjul for mai og juni:

Mai: Klubbdugnad er gjennomført, registrering av lag i FIKS er gjennomført, det er sendt søknader til tilskuddsbasen, det ble ikke avholdt styremøte i mai. Ikke gjennomført *Romolslia rundt* i mai måned. Lite aktivitet på allidrett i vår pga mangel på trenere.

Juni: Det er ikke sendt noen søknader i juni måned. Frist for lagendringer fotball fra vår til høst skal gjennomføres innen 14.06.

Juli: Ferie



3. Økonomi

Vi har p.d.d 446 336 kr på driftskonto. Det er etterbetalt 281 720 kr til å nedbetale deler av mva lån. Det ligger regninger for ca 66 000 kr til forfall fra driftskonto. Dette er løpende driftsutgifter, samt utgifter til innkjøp til vårdugnad (dopapir og tørkepapir). Det ligger ubehandlede fakturaer i regnskapssystemet for ca 185 000, hvor mesteparten er nedbetaling av renter og avdrag på lån til KLP. Disse har ikke passert forfallsdatoen og vil bli behandlet innen dette. Vi har 37 410 kr på plasseringskonto.

Det er fakturert medlemskontingent og aktivitetsavgift for våren 2026 til alle lag. Status på betaling er 318 betalte fakturaer, 75 ubetalte fakturaer. Det er sendt purring på de utestående og dette vil følges opp ytterligere. Gjelder både medlemskontingenter og treningsavgifter.

4. Runden rundt til alle gruppeledere.

Nina fritidsklubb: Utfordrende å ha klubb på onsdager når det er fotballsesong, og vi må se på å bytte dag. Foreldremøte til høsten. Det vil bli et møte om ungdomsklubben den 10.06 med frivilligsentralen for å gjennomføre klubb i samarbeid med dem. Det vil også bli snakket om sommerglede under dette møtet, for å se om frivilligsentralen kan bidra med noe til sommerglede. Det er 8 ungdommer som har søkt stilling som aktivitetsledere til sommerglede. Det må velges ut 4 stk, og man må invitere disse til samtale.

Magne fotball: Magne informerer om hendelsen på Siero Arena under seniorkampen mot Skaun. Viktig å lage gode rammer for neste hjemmekamp for seniorlaget, førstkommende søndag. Det er et ønske fra en gruppe gutter som spiller på Kolstad om å spille for Romolslia. Magne jobber med å få til en dialog om dette, med Flatås, for å se hvilke muligheter vi har.

Vegard drift: Daglig drift. Rydding. Banen er kjørt opp. Det har vært et møte med noen fra seniorlaget om å sette opp tribunen. Det er et ønske om å støpe ei helplate og det undersøkes muligheter for dette. Det er søkt tilskudd fra Trondheim kommune om midler til å sette opp tribunen. Det er bestilt ny pumpe til å blåse opp 3v3-banene. Det er ønskelig å bestille flere firerballer, da det er lite baller på mandager. Vegard skal se om han finner flere søppeldunker som kan settes opp.

Jeanette håndball: Samarbeid mellom Romolslia og Kolstad går bra. Jentene trives godt.

Randi Allidrett: Allidrett er pauset pga mangel på trenere. Frileik pågår. Det er to gutter som ønsker å være renholdere, om det blir ledige stillinger.



5. VM-kamper i Klubbhuset

Det kan være mulig å låne klubbhuset i privat regi for å se kamper under fotball-VM. Det vil ikke bli arrangert noe fra klubben sin side.

6. Påfylling av innfyll Bane

Vi har 8 sekker med innfyll til banen og det er for lite innfyll i banen. Dette må fylles på. Jon og Vegard tar ansvar for dette, sammen med TeBe Sport. Jon har fått et pristilbud på 2000 kr i timen, estimert arbeid er 4 timer. Regner med å bruke 10 000 kr på jobben. Dette er arbeid som må utføres.

7. Eventuelt

Ingen saker på eventuelt.

